
Schriftelijke vragen CDA n.a.v. artikel Trouw van 29 mei 2020: Waterschap wil vervuild Enka-water in 
Rijn lozen.

Afgelopen vrijdag (29-05) stond in Trouw een artikel met de kop: Waterschap wil vervuild Enka 
water in Rijn lozen. In dit artikel wordt gesteld dat Waterschap Vallei en Veluwe vervuild 
industriewater vanuit Ede de Neder-Rijn bij Wageningen zal laten instromen. Het zou gaan om 
ongeveer 9 miljoen kubieke meter ongezuiverd afvalwater. Rijkwaterstaat is hiermee akkoord 
gegaan. De zaak ligt onder de rechter, deze wordt, volgens hetzelfde artikel, voortgezet over vier 
weken.

Natuurlijk is de Neder-Rijn de verantwoordelijkheid van Rijkswaterstaat.  

Wat bij ons vragen oproept is het volgende:

1. Weet HDSR dat het Waterschap Vallei en Veluwe van plan is ongezuiverd water, van het 
vroegere Enka terrein, in de Neder-Rijn te laten stromen?

2. Heeft HDSR hierover collegiaal overleg gehad met het Waterschap Vallei en Veluwe?
3. Het gebied van HDSR ligt in het stroomgebied van de Rijn, wat zijn de gevolgen van dit 

besluit voor ons werkgebied?
4. Wat zijn de effecten hiervan op het werkgebied van HDSR? Daarbij denken we aan de 

inlaten in ons werkgebied zoals bijvoorbeeld de benedenstroominlaat vanuit de Neder-Rijn 
in de Kromme Rijn bij Wijk bij Duurstede en de lagere gelegen inlaten bij Utrecht en 
Lopikerwaard? 

5. Volgens het Waterschap Vallei en Veluwe is het water vervuild met sulfaat, zuurresten en 
zouten van zwavelzuur, hoe schadelijk is dit voor het water als dit ons gebied instroomt en 
moet HDSR  daardoor maatregelen nemen?

6. Is de aanwezigheid van deze stoffen verder uitgewerkt in een rapportage?
7. Zijn dit de enige en meest vervuilende stoffen?
8. Is het rapport dat dit beschrijft beschikbaar voor het AB?
9. Welke maatregelen zou HDSR  moeten treffen? Duurzaamheid en milieu staan hoog in het 

vaandel van HDSR en dit lijkt een groot risico met zich mee te dragen

Namens het CDA, Karin Sommer-de Vries


